

NOTULEN ALGEMENE VERGADERING
VOLLEYBALVERENIGING JONAS

Algemene vergadering	Locatie	Datum verslag	Door
10 Oktober 2023	Sporthal De Walvis te Beverwijk	11 Oktober 2023	Loïs van der Wijst

Aanwezig: ? leden	Afwezig met bericht: 7 leden
<p>Bestuur: Robin den Blanken, Matthijs Dubbelman, Chantal Liefding, Lieke van Ham, Loïs van der Wijst, Chantal den Blanken.</p> <p>Leden: Hans Kramer, Rogier Geleijns, Kayleigh Liefding, Rob Feenstra, Milinda Zoontjes, Cor Jeursen, Chris Vloon, Brenda van den Kolk, Annelies van de Wetering, Lisanne Sabelis, Karin Velt, Arina Godvliet, Sandra de Winter, Mariëlle Duin, Jolanda Wolterman, Johan van der Werf, Kirsten Hoogland, Peter Baltus, Janet Taraseviciute, Regina van Dalen, Jordy Kroon, Michiel van Beelen.</p>	<p>Rolf van der Scheer Edwin Boom Bart van Veldhuizen Martien Wentink Esra Geleijns Lisanne Adams namens dames 1 Kirsten van Altena</p>

Besproken punten
<p>1. <u>Opening</u> Robin opent de vergadering om 20:00 uur en heet de aanwezigen welkom. Het is het 11e seizoen van Jonas.</p>
<p>2. <u>Vaststellen agenda</u> Geen aanvullingen op de agenda. Punt 6, 10 en 11 worden tegelijk besproken.</p>
<p>3. <u>Ingekomen stukken en mededelingen</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Update levering shirts: de leveringsproblemen zijn sinds deze zomer opgelost. - Wedstrijdshirts: er was enige verwarring gezien de levering van de shirts en toen kwam er ter sprake dat we misschien nieuwe shirts willen als club. De geluiden kwamen vooral uit H1. Dit is een tijdje een combinatie team geweest, maar nu is het al een tijdje Jonas. Misschien moeten ze daarom ook in de kleur van Jonas gaan spelen. In het huishoudelijke reglement staat nog niks duidelijk over de shirts, dit moet binnenkort opgelost worden. Bij de aanwezigen in de zaal is er weinig enthousiasme voor nieuwe shirts voor de gehele club. Mensen worden verplicht een nieuw shirt te kopen vanwege de kleur, dit wordt niet gezien als een gegronde reden. - Memo meerjarenplan: we willen Jonas een toekomstbestendige club maken, we willen een duidelijke visie. Er wordt opgeroepen bij de leden of zij hierover mee willen denken. Rogier en Cor willen dit graag doen. - Jubilea: Michiel van Beelen en Chantal zoontjes krijgen een bloemetje en een bon. Net als Robin den Blanken die de voorzitter taken nu over zal dragen aan Hans Kramer en Rogier Geleijns. - Zaalmeester heeft het drukker: opbouwen van de velden is door hun niet meer mogelijk. De zaal is vanaf 19.00 gehuurd van de winter kunnen we er dan pas echt in. Als we iedere keer in de knoop komen met de zaalhockey waardoor de wedstrijden niet op tijd kunnen starten om 19.30, zullen we zaal eerder moeten huren.

Besproken punten

4. Vaststellen notulen vorige vergadering (6 september 2022)

Er zijn geen vragen en/of opmerkingen. De notulen zijn vastgesteld. De agenda is nog niet op de site geplaatst dus leden hebben nog niet de kans gehad om deze door te lezen, dit zal z.s.m. gedaan worden. Het is wel op de projector laten zien.

5. Jaarverslag secretares en ledenadministratie

De verslagen wordt geacht te zijn voorgehouden. We zien een groei als vereniging, vooral bij de jeugd en recreanten. Arina Godvliet was al geen lid meer van de Jeugdcommissie en Michiel van Beelen moet toegevoegd worden aan de jeugdcommissie. Verder zijn geen vragen en/of opmerkingen. De verslagen zijn door de vergadering vastgesteld.

6. Jaarverslag penningmeester

Op de begrotingsvergelijking afgelopen jaar vallen een paar dingen op. Bij de contributie is er een verschil want er zijn meer leden. Sponsoring is ook positiever uitgevallen, vanwege de vriendenloterij. Aan trainersvergoeding waren we ook minder kwijt, want de trainer van H1 heeft maar een half seizoen training geven. Er was een negatief verschil omdat alle vrijwilligers een bon hebben gekregen, want er was dus meer begroot dan uitgegeven. Verder zijn er nog wat kleine dingen. De zaalhuur was minder geworden, want halverwege het seizoen zijn de zalen efficiënter ingedeeld. Het oliebollen toernooi heeft veel geld opgeleverd. De begroting is door de vergadering vastgesteld.

7. Vaststelling van de jaarrekening van het afgelopen jaar

Er zijn geen verdere vragen en/of opmerkingen. Het verslag is door de vergadering vastgesteld.

8. Verslag kascommissie

In de kascommissie zitten Marcel Molenaars en Marielle Duin. Marielle Duin benoemd dat het verslag er goed uit ziet, het is keurig overgedragen aan Lieke van der Ham. Er zijn geen vragen en/of opmerkingen. Het verslag is door de vergadering vastgesteld. De vergadering verleent het bestuur decharge voor het financieel beleid.

9. Aftreding en benoeming kascommissie

Hans Kramer stond reserve, maar hij mag dat niet zijn i.v.m. de duofunctie voorzittersschap. Marielle Duin en Marcel Molenaar blijven nog een jaar als kascommissie. Er moet dan dus nog een reserve gezocht worden. Er is in de statuten gekeken worden of dit mag. Peter Baltus zou als reserve willen optreden.

10. Vaststellen van de begroting voor het komende jaar

De zaalhuur en Nevobo kosten zijn duurder geworden. We hebben het ook in het bestuur gehad over vrijwilligersvergoeding. Daarom komen we onder aan de streep negatief uit. Als vrijwilliger maak je aanspraak op een bepaald bedrag en dat mag je declareren, hier wordt ongeveer 1800 euro voor begroot. De vrijwilligers zijn ingedeeld in categorieën en per categorie kan er een bepaald bedrag gedeclareerd worden. Er is geen directe vraag naar geweest, maar er is wel geluid gekomen dat het krom is dat trainers wel een vergoeding krijgen, maar andere vrijwilligers niet. Het is geen middel om vrijwilligers te werven, maar het heeft wel het doel de vrijwilligers te behouden. Als iedereen hier gebruik van maakt heeft dat impact op de begroting. Dit moet dan opgelost worden, maar dit jaar wordt er gekeken hoe dit gaat uitpakken.

De winst van vorig jaar wordt voor nu toegevoegd op de rekening, maar er wordt wel nagedacht over waar we in kunnen investeren (ballenkar, scheidsrechter stoel).

Er kwam een vraag van Arina Godvliet over een tweede training in de senioren er is geschat dat niemand dit zal doen. Alleen de afgelopen jaren wordt er steeds meer gebruik van gemaakt en inmiddels zijn er best veel senioren die dit doen. De mogelijkheid is er, maar hier zullen dan wel extra kosten tegenover staan. Hier gaan we dus strenger op zijn.

Er zijn geen verdere vragen en/of opmerkingen. De begroting is door de vergadering vastgesteld.

11. Vaststellen contributie voor het komende jaar

De contributie wordt met 3% verhoogd, zodat de Nevobo kosten en de kosten van de zaalhuur gedekt kunnen worden.

Besproken punten

12. Jaarverslag Technische commissie

Het verslag wordt geacht te zijn voorgehouden.
Brenda van den Kolk heeft Rolf van der Scheer overgenomen.
Er zijn geen vragen en/of opmerking. Het verslag is door de vergadering vastgesteld.

13. Jaarverslag Jeugdcommissie

Het verslag wordt geacht te zijn voorgehouden.
Mathijs weet te vertellen dat we nog steeds groeiende zijn. We zijn gestart met een zestal jeugdtrainers. Deze assistent trainers zijn erg enthousiast.
Hans Kramer vraagt of er op het gebied van de jeugd nog samengewerkt met andere clubs. We hebben zelf instroomteams dus voor het aantrekken van nieuwe leden houden we intern. Mathijs zou wel over bepaalde dingen willen sparren met Spaarnestad. Dit is een superclub geworden en zij hebben nu dus een ondersteunende positie in de regio. Wij mogen als vereniging bepaalde vragen bij hun neerleggen. Trainers cursussen kunnen daar gegeven worden en onze trainers kunnen dit dus daar gaan volgen net als bondscheidsrechters.
Er zijn geen vragen en/of opmerking. Het verslag is door de vergadering vastgesteld.

14. Jaarverslag Beachcommissie

Het verslag wordt geacht te zijn voorgehouden
Er zijn geen vragen en/of opmerking. Het verslag is door de vergadering vastgesteld.

15. Jaarverslag Sponsorcommissie

Het verslag wordt geacht te zijn voorgehouden
De opbrengst van de Raboclubsupport is vandaag binnen gekomen, dit telt dus mee voor volgend jaar. Het is 572 euro in totaal. De Bazaar zal ons nog in elk geval 3 jaar sponsoren als hoofdsponsor.
Er zijn geen vragen en/of opmerking. Het verslag is door de vergadering vastgesteld.

16. Aftreding en benoeming bestuursleden

Hans Kramer en Rogier Geleijns zijn beoogde kandidaten voor duofunctie voorzitter, hier is geen bezwaar tegen. Marleen Wolterman zal aftreden als penningmeester. Lieke van der Ham is kandidaat om penningmeester te worden, hier is ook geen bezwaar tegen. Hierdoor zal Lieke van der Ham aftreden als secretaris. Loïs van der Wijst is kandidaat om secretaris te worden, hier is ook geen bezwaar tegen. Robin treedt af als interim voorzitter, maar blijft in het bestuur als voor de TC. Hier wordt mee ingestemd door de vergadering.

17. Fluitschema

De hoop was er dat de wekelijkse mail de problemen rondom de scheidsrechters kon oplossen. Dit is echter niet gebeurd, problemen worden ook niet binnen het team opgelost. Hoe kunnen we dit beter oplossen? Nu wordt het probleem teruggelegd bij de scheidsrechtercoördinatoren maar dit is ook niet de bedoeling. Voorstel vanuit Robin: als er iemand niet komt opdagen dan zeggen dat het betreffende team geen scheidsrechter krijgt voor de rest van het seizoen. Misschien kunnen teams zelf een lijstje maken. Het probleem teruggeven aan de scheidsrechtercoördinatoren zou eigenlijk niet moeten kunnen en dit wordt door alle aanwezigen gedragen. Idee vanuit de zaal: noodfluiters. Er wordt een poulkje opgesteld en het team wat niet kan zal dan een bedrag betalen voor die noodfluiters. Kritiek hierop is dat het erg makkelijk wordt gemaakt om af te zeggen voor leden en dat is niet het signaal wat afgegeven zou moeten worden. Voor nu wordt er in de mail een reminder gestuurd dat het oplossen van het probleem een team verantwoording is.

18. Ontruimen Walvis

Er was vorig jaar een brandalarm afgegaan, maar er was verwarring over wat dan te doen. De sporthal zal een protocol doorsturen en dit zal aan de leden doorgestuurd worden. Bij het brandalarm moet iedereen naar buiten. Bij trainingen is de trainer verantwoordelijk om zijn veld mee naar buiten te nemen. Bij wedstrijden is de aanvoerder verantwoordelijk voor zijn veld en dus ook voor de tegenspelende partij en de scheidsrechter. De zaalmeester is eindverantwoordelijke, maar het probleem is dat zij niet altijd aanwezig zijn om de laatste check te doen bij de zaal. Er moet in elk geval buiten bij het vierkante bordje verzameld worden, totdat de zaalmeester of iemand anders toestemming geeft om weer naar binnen te gaan.

19. W.V.T.T.K.

Besproken punten

Zaaldienst: Er is een vroege zaaldienst die door de laat spelende teams wordt opgevangen en een late zaaldienst die door een vroeg spelend team wordt opgevangen. De vraag is of dit wel efficiënt is. Als zaaldienst ben je verantwoordelijk voor het ontvangen van de bondscheidsrechter en de zaal dus klaarzetten. Als je zelf dan gelijk moet spelen dan gaat je focus daarheen. Als een scheidsrechter laat is of niet komt opdagen moet dat opgevangen kunnen worden dus dat is een reden voor dit systeem. Voor nieuwere leden is het niet erg duidelijk waarom dit zo werkt, het kan meegenomen in de nieuwsbrief en de scheidsrechtercoördinatoren nemen het ook mee als reminder.

Oliebollentoernooi: Brenda van den Kolk zegt dat de zaal wilt weten wanneer dit georganiseerd wordt en ze wil ook weten door wie. We hebben een activiteitencommissie en zij kunnen ook andere leden vragen of zij mee willen helpen. Er zijn nog een aantal activiteiten die weer georganiseerd kunnen worden, zoals het jeugdkamp. Misschien kan er aan Dames of Heren 2 gevraagd worden of zij kunnen helpen met het olieballen toernooi. Meestal is het de woensdag tussen kerst en oud en nieuw. Er wordt binnenkort een datum geprikt. Het wordt gewaardeerd dat de activiteitencommissie veel heeft georganiseerd buiten de volleybal om afgelopen jaar.

20. Sluiting

Robin bedankt de leden voor hun aanwezigheid en nodigt hen uit voor een drankje in de kantine.

Actielijst

Hans Kramer en Rogier Geleijns gaan met het bestuur zitten om te kijken hoe ze het duovoorzitterschap het beste kunnen gaan uitvoeren en hoe het meerjarenplan het beste vormgegeven kan worden.

Er wordt met de activiteitencommissie een datum geprikt voor het oliebollentoernooi

De scheidsrechterscoördinatoren sturen in de wekelijkse mail een reminder over de verantwoording die een team moet nemen voor het fluiten van wedstrijden en de functie van een vroege en late zaaldienst zal duidelijk uitgelegd worden.

Zodra het ontruimingsprotocol door de zaalmeesters bekend wordt gemaakt zal dit doorgestuurd worden naar de leden van Jonas.